
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 3 6  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 20.06.2022 г. 

Днес,  20.06.2022 г. в зала 1 на Столична община се проведе редовно заседание на 

Постоянната комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Борислав Иванов – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 5  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът е 

приложен към протокола.  

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и 

допълнения. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
5 

За 5 

Против - 

Въздържали се - 

 

Борислав Иванов –за 

Веселин Милев – за 

Борис Петров – за 

Миглена Атанасова - за 

Иван Мечков – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Писмо – становище № СОА22-ВК66-423/2/14.06.2022 г. 

относно обследване за възможност за изграждане на система за видеонаблюдение в 
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района на Мемориала на жертвите на комунистическия режим в България, 

находящ се в Южен парк I част, в район „Триадица“. 

Б. Иванов – Г-жа Лазарова, моля да кажете какъв е резултатъ от обследването и каква е 

индикативната стойност. 

Кр. Лазарова – директор на дирекция „Сигурност“ – На територията на Южен парк- І 

част има изградено видеонаблюдение към момента. Разположението на камерите е 

такова, че мемориалът не се обхваща добре от съществуващите камери. Когато 

дърветата не са разлистени, се вижда от една от камерите, но иначе не се вижда. 

Определено има необходимост от поставяне на тези камери. Може да се закачат тези 

две камери към съществуващата система и може да се изпълни технически. Сумата е 

9 600 лв. с ДДС за изграждането на допълнителните камери към съществуващата 

система. 

Б. Иванов – Мисля, че може да се направи в този бюджет. 

Ив. Мечков – Има ли някакви инциденти, за да се налага да се слагат тези 

допълнителни камери. 

Кр. Лазарова – Имало е в годините назад вандализъм, имаме сигнали от граждани и 

организации, не са ежедневие. 

Ив. Мечков – Камери със супер качество поса по 300-400 лв. Другото какво е? 

Кр. Лазарова – Кабелите и комуникационното оборудване са с най-високата цена. 

Б. Иванов – Тази сума е индикативна, може да се промени. Аз лично бях сезиран два 

пъти, при този мемориал има и църковен храм, става жертва на вандализъм също. 

Трябва да вземе мерки това да не се повтаря. Да не вкарваме политически нюанс. 

Ив. Мечков – Аз съм „за“ да се охраняват и мемориала и църквата, няма нищо 

политическо. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 2 от дневния ред: Писмо – становище № СОА22-ВК66-73/2/14.06.2022 г. 

относно обследване за възможност за изграждане на система за видеонаблюдение 

на градина „Охрид“ в район „Сердика“. 

Кр. Лазарова – Подробно съм описала къде се намира, с какво граничи, това е 

междублокова градина, голяма, с детски съоръжения, има заградено спортно игрище. 

Реновирано е, нови са настилките, нови са съоръженията. Колегите от техническата 

част са установили, че могат да се ползват наличните стълбове, има подземни кабелни 

трасета, при самото изграждане ще се тестват за проходимост, ако трябав да се правят 

изкопни работи, ще се оскъпи. Предполага се, че подземната канална мрежа ще е 



проходима. Прогнозната стойност е до 86 000 лв. с ДДС. На 100 процента се покрива 

градинката. 

Б. Иванов – Това са разходи в рамките на разумното. 

 

По т. 3 от дневния ред: Писмо – становище № СОА22-НЦ62-212/2/14.06.2022 г. 

относно обследване за възможност за допълване на система за видеонаблюдение в 

района на Женски пазар в район „Възраждане“. 

Б. Иванов – Тук сумата е най-голяма, очаквах повече. 

 

Кр. Лазарова – По отношение на инфраструктурата ще се види, когато ще започне да се 

работи. Това е доста стар район, ще се види проходимостта на място. Залагаме, че е 

проходима, но е възможно на места да не е. Иначе може да се наложат изкопни работи, 

оскъпяват се проектите. 

 

Б. Иванов – Г-н Бонев ни беше сезирал. Имаме още два доклада от миналата година, 

които още не са финансирани. Ще се консултирам дали трябва да ги правим като 

доклади. Ще се опитам да привлека съвносител и г-н Бонев за този доклад, за да види 

трудността по привличане на средства за тази дейност. 

 

Кр. Лазарова – тъй като вие сами знаете какъв е отпуснатият бюджет за тази година за 

капиталови разходи на дирекцията, да вземете решение откъде и как ще бъде това 

финансиране.  

 

Комисията приема за сведение. 

 

По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА22-НЦ62-474/1/10.06.2022 г. относно 

предложение от сдружение „Българска асоциация на заведенията“ 

Писмо № СОА22-НЦ62-474/07.06.2022 г.относно наредба за обществения ред на 

територията на СО 

Б. Иванов – Направихме предложения за изменения на Наредбата. Това е в 

актуализация на закона. Предлагам да се насочи към Ралица Стоянова – зам.-кмет на 

СО, за становище. 

Ив. Мечков – Те са прави, съгласно закона. Но очевидно искат да си променим 

наредбата. Ако правим промяна, да бъде за всички от 22.00 до 08.00 ч., с изключение на 

заведенията – от 23.00 до 08.00 ч. 

М. Атанасова – Цитирали са ни ал. 2 от чл. 16 от закона. Следващата алинея гласи, че 

се правят изключения в случаите, определени в наредба на съответния общински съвет. 

Т.е. законодателят ни дава възможност СОС да вземе решение как ще бъде в града. 

Кр. Лазарова – Това е по отношение на мероприятия, за които СОС е взел решение да 

не се прилагат тези правила. 



Б. Иванов – Точно затова г-жа Стоянова да обследва дали този наш запис е ОК със 

закона и да отговорим правилно към Българска асоциация на заведенията. По-разумен 

час за мен е 22.00 ч. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Разни 

Б. Иванов – Докладът ни за сградата на ул. „Бенковски“ 12 е готов с помощта на г-жа 

Лазарова и дирекцията. Предоставих го на юристите миналата седмица да прегледат 

основанията и дали е изпипан юридически. Ще го получите на мейлите да се запознаете 

и който желае, да го подпише. 

Поради изчерпване на дневния ред Борислав Иванов закри заседанието в 12.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 21.06.2022 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност 
Борислав Иванов 

(п) 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност 
Веселин Милев 

(п) 
 


